



Media Info | 05/03/2022 | Medieninfo

OPEN DAY AT THE BANKED SLALOM LAAX

Saturday saw the 2nd race day at the 7th edition of the SuddenRush Banked Slalom LAAX. The sun was shining, and the stoke-level was high. Over 100 women and men from the “Open” categories (aged 18-39) were dropping into the course with the goal to master it as best as possible. LAAX locals Tiziana Cassutt and Renato Nadig took the win.

Right after that, the top riders of all categories were meeting once more for the “Fastest Race” to determine the fastest rider. Pro-snowboarders Chloe David (SUI) and Elias Elhardt (GER) – common with the LAAX Banked event and already winners in former editions – claimed the titles for them.

Chloe described the course like this: “For me the 2nd turn was the most difficult one to master to stay on course. The key part of the run was the middle section with the really fast little turns, you really needed to get your speed there.” Elias added: “The key section for me was the 3rd or 4th last bank, I had to take a little bit of speed out to make it through. The most fun part of the course were the narrow banks in the middle of the course, here you could really go full speed.”

The SuddenRush Banked Slalom LAAX stands for fun, friendship, open-mindedness – it’s all about enjoying time together on the mountain on the one board which means the world to all participants.

OPEN DAY BEIM BANKED SLALOM LAAX

Am Samstag stand der zweite Renntag bei der 7. Auflage des SuddenRush Banked Slalom LAAX auf dem Programm. Bei schönstem Wetter war die Stimmung aller Teilnehmer bestens. Über 100 Frauen und Männer der “Open” Kategorie (18 – 39 Jahre) kurvten durch den Kurs mit der Mission, diesen so schnell wie möglich zu meistern. LAAX Locals Tiziana Cassutt und Renato Nadig freuten sich über den Sieg.

Direkt danach versammelten sich die schnellsten Rider aller Kategorien noch einmal am Start, um beim “Fastest Race” anzutreten. Die Profi-Snowboarder Chloe David (SUI) und Elias Elhardt (GER) – beide kennen LAAX gut als frühere Banked Slalom Sieger – haben sich erneut die Titel geholt.

Chloe beschrieb den Kurs folgendermassen: „Für mich war die zweite Steilkurve die schwierigste. Eine weitere Schlüsselstelle war der Mittelteil mit den schnellen engen Turns, hier musste und konnte man wirklich Gas geben.“ Elias ergänzte: „Für mich war die dritt- oder viertletzte Steilkurve die Schlüsselstelle, da musste ich Speed rausnehmen, um die Kurve zu schaffen. Am coolsten zum Fahren waren die engen Steilkurven im Mittelteil, hier konnte man richtig gut Gas geben.“





Der SuddenRush Banked Slalom LAAX steht für Spass, Freundschaft und Offenheit. Es geht darum, die gemeinsame Zeit am Berg zu geniessen auf dem einen Brett, das allen Teilnehmern die Welt bedeutet.

Information & Results

www.laax.com/en/suddenrush

@snowparkLAAX @LAAX @suddenrush_guarana

#SuddenRushLAAX #BankedSlalom #LAAX #SuddenRush

